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Jari Siepin kuntalaisaloite 8.2.2023: 
 
Vapautuvan ratapenkan tulevaisuus 
 
Aloite luotu Kuntalaisaloite.fi-palveluun 8.2.2023 
Aloitteen julkaisupäivämäärä 8.2.2023 
 
Kemin kaupunki lunastaa entisen rautatie-maan lapintieltä Metsän tehtaille 
ainakin osittain. Ennen kuin kiskot poistetaan ja penkat tasoitetaan, voisi 
miettiä selkeän väylän hyöty- tai virkistyskäyttöä. Väylällä ei ole kuin kaksi 
autotie-risteystä ja se kulkee osin pusikoituneen alueen sisällä.  
 
Olisiko kiskobussi keskustasta kiikeliin? Tai kiskot pois ja pintaa päälle, 
saisi luonnon ympäröimän pyörätien lapintieltä Kiikeliin, katuristeyksiäkään 
ei olisi kuin kaksi. Alkuosalla vieressä kulkee särmääjänkatu, jossa ei ole 
pyörätietä tai jalkakäytävää länsi-itä - suunnassa.  
 
Toivon kaupunki järjestää tästä vaikka kansalaisten ideointi-kilpailun tai 
tapahtuman, jotta vapautuva "ränni" saadaan käyttöön eikä se jää puskia 
kasvavaksi pitkäksi kukkulaksi.  
 
 
    
 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  
 

Päätösehdotus  Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen tietoonsaatetuksi ja ohjaa asian 
edelleen ympäristötoimialalle valmisteltavaksi.   
 

Päätös Kaupunginhallitus totesi, että asiasta on tehty jo aiemmin samansisältöinen 
aloite Essi Rytilahden toimesta ja se tulee ottaa huomioon asian 
valmistelussa. 
 
Kaupunginhallitus merkitsi aloitteen tietoon saatetuksi ja ohjaa asian 
edelleen ympäristötoimialalle valmisteltavaksi. 


